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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

19. juni 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 871
Ministerens kommentarer udbedes til artikel i Nyhedsavisen 4/6-08: "Politiet 
lod 57 børnepornokunder være". Ministeren bedes herunder

- oplyse, om ministeren er enig med Red Barnet i, at der er en meget 
stor sandsynlighed for, at mændene har harddisken fyldt med 
børneporno,

- oplyse, om ministeren kan bekræfte, at Københavns Politi nu har 
genoptaget sagen, og

- oplyse, om ministeren vil give tilsagn om at orientere udvalget om 
resultatet af Københavns Politis genoptagelse af sagen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk, dfalll@ft.dk og 

til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand

Retsudvalget 2007-08 (2. samling)
REU alm. del Spørgsmål 871
Offentligt


